國立陽明交通大學研究生學位考試成績資料表
	學年度學期
	     學年度     學期
	學制
	□碩士  □博士

	系所
	

	學        號
	
	姓           名
	

	學位考試日期
	
	學位考試成績
(請以等第制評量)
	

	論文指導教授
	

	論文名稱
	中文
	

	
	英文
	

	論文型態 (擇一)    □論文       □技術報告   □作品暨書面報告  □專業實務報告

	是否公開舉行學位考試  □是   □否 (請檢附碩博士學位考試不公開舉行申請書及相關會議紀錄)        

	舉行方式 (可複選)  □口試 　　  □視訊   　　□筆試            □實驗考試



	已確認學生完成論文原創性比對，並供學位考試委員參考 (指導教授請確認後簽名)
	



	論文口試委員名單   (如有委員採視訊方式，請於姓名旁標註)

	
	
	

	
	
	

	
	
	


以上資料經論文口試委員核對無誤
	學位考試委員召集人
(請召集人勾選後簽名)
	論文是否符合系所專業研究領域 □是 □否

	就讀系所
	系所助理
	系所主管

	
	
	

	教務處
	課務組(期末考開始後免會)
	註冊組收件

	
	本學期　□有修課　□未修課
	


備註：
1. 通過學位口試後，本成績資料表必須先會簽課務組後，再送交註冊組，以利印製學位證書。
2. 本校自110學年度起成績評量方式為等第制，請依附表「等第制與百分制單科成績對照表」給分。
3. [bookmark: _Hlk210205581]學位考試以公開舉行為原則，如採不公開方式舉行，應檢附碩博士學位考試不公開舉行申請書及相關會議紀錄。
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NYCU Thesis Defense Grading Sheet
	Academic Year & Semester
	
	Program
	· Master Program
· Ph.D. Program

	Department/Institute
	

	Student ID No.
	
	Name
	

	Defense Date
	
	Score
(Letter Grade)
	

	Thesis Advisor
	

	Thesis Title
	Chinese
	

	
	English
	

	Type (select one)
	· Thesis or Dissertation  
· Work and Written Report 
	· Technical Report
· Professional Practice Report

	Thesis Defense Examination Method
	· Public

	· Non-Public
(Please attach the Application Form for Non-Public Master's/Ph.D. Degree Examination and the relevant meeting minutes)

	Presentation Method (multiple selections accepted)
	· Oral Defense on-site
· Online
	· Written Examination
· Experimental Examination



	The student had completed the originality comparison report and provided to the committee members.
	(Confirmed by the advisor and sign here)



	Committee Members   (Please make a note beside the name if attended online)

	
	
	

	
	
	

	
	
	


The committee members confirm the above information.
	Convener of the Committee 
(Please check the box and sign)
	Does the thesis meet the Program’s professional research field? □Yes □No

	Department/Institute
	Staff
	Convener/Director

	
	
	

	Office of Academic Affairs
	Division of Curriculum
	Division of Registrar 

	
	Does the student select any course this semester? 
□Yes　□No
	


Note:
1. This grading sheet should be signed by the Division of Curriculum first and then submitted to the Division of Registrar. Division of Curriculum could be skipped after the final exam began.
2. Starting from the first semester of academic Year 2021, all students shall be graded according to the “Letter Grade to Percent Grade Conversion Table.”
3. [bookmark: _Hlk219109712][bookmark: _Hlk219293758]An oral examination shall in principle be conducted publicly. If the thesis defense is held non-publicly, the Application Form for Non-Public Master's/Ph.D. Degree Examination and the relevant meeting minutes must be submitted.
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